



Working Group
Additive Manufacturing

Arcam bietet kostengünstige additive Fertigungssysteme zur Herstellung von Metallkomponenten an. Die angewendete pulverbettbasierte EBM-Technologie bietet Gestaltungsfreiheit in Kombination mit hervorragenden Materialeigenschaften und hoher Produktivität.

Als innovativer Partner in der orthopädischen Implantate- sowie Luftfahrtindustrie bietet Arcam ein komplettes Portfolio an EBM-Maschinen, Zusatzausrüstungen, Software, Metallpulver, Services und Schulungen an. Das Patentportfolio besteht aus über 200 Patenten.

Arcam offers cost-efficient additive manufacturing systems for the production of metal components. The powderbed-based EBM technology used offers design freedom in combination with excellent material properties and high productivity. As an innovative partner in orthopedic implant technology as well as the aviation industry, Arcam offers a complete portfolio of EBM machines, extra equipment, software, metal powders, services, and training. Their patent portfolio consists of more than 200 patents.